
ST A TUT ÁRNÍ MĚSTO OSTRAV A 
MĚSTSKÝ OBVOD PORUBA 

ZÁPIS 
z průběhu 53. schůze Rady městského obvodu Poruba 

ze dne 01.02.2017 

53. schůze Rady městského obvodu Poruba byla zahájena dne O 1.02.2017 v 9:00 hodin. 
Zahájil a řídil Ing. Mihálik, starosta. 

Přítomni: dle prezenční listiny - 8 členů. 

Omluven: Ing. Vladimír Tlach, člen Rady městského obvodu Poruba, Mgr. et Bc. Vojtěch 
Curylo, DiS., člen Rady městského obvodu Poruba, Mgr. Gurecký, člen Rady městského 
obvodu Poruba. 

Rada městského obvodu Poruba je usnášeníschopná. 

Hlasování o schválení usnesení a zápisu z 52. schůze Rady městského obvodu Poruba konané 
dne 09.01.2017. 

Hlasování: 8-0-0 

Podpisem usnesení včetně zápisu z 53. schůze Rady městského obvodu Poruba pověřil 
Ing. Mihálik, starosta, Mgr. Bajgarovou, místostarostku. 

Ing. Mihálik - na programu 53. schůze Rady městského obvodu Poruba je 20 řádných 
materiálů a 3 přínosy. Z osobních důvodů bude před blok materiálů předkladatele 
Ing. Richtra, vedoucího odboru výstavby a životního prostředí předřazen blok materiálů 
předkladatele Ing. Chodury, vedoucího odboru komunálního. Přínosy budou zařazeny za 
bloky materiálů jednotlivých předkladatelů. 

Hlasování o upraveném programu 53. schůze Rady městského obvodu Poruba: 8-0-0 

Rekapitulace programu jednání 53. schůze Rady městského obvodu Poruba: 

Materiál/přínosKjaké problematice Zn.předkl. 

17 

Přínos 2 

1 

2 

3 

4 

Finanční příspěvek na opravu přístupového chodníku na ulici 06 Resslova před vchodem č.p. 1058/5 
Dodatek číslo 2 ke Smlouvě číslo 2013/04/23/0792 o umístění 39 

06 kusů reklamních košů na území MOb Poruba ze dne 25.11.2013 
Stanovisko k záměru města prodat část pozemku p. č. 3751/9 a 
pozemek p. č. 37511153, oba v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava a 
záměr pronájmu pozemku p. č. 3751/153 v k.ú. Poruba-sever, obec 
Ostrava 
Stanovisko k záměru města prodat části pozemku p. č. 3751/9 v k.ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava 
Záměr pronájmu pozemku pod garáží 
Dohoda o ukončení nájmu bytu o velikosti O+ 1 v domě s 
pečovatelskou službou na ulici Průběžné v Ostravě-Porubě 
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17 

17 
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Přínos 1 

12 

13 

14 

15 

Materiál 
zvláštní 

povahy 16 
18 

Přínos 3 

19 

20 

Nabytí stavby bez č.p./č.ev. - garáže 
Nabídka předkupního práva stavby s číslem popisným na ulici Aleše 
Hrdličky - změna usnesení 
Pronájem prostoru umístěného v bytovém domě na ulici Opavské v 
Ostravě-Porubě 
Rozhodnutí o nepronajmutí a výjimka a záměr přednostního 
pronájmu bytu 
Svěření rozhodování o uzavírání nájemních smluv k bytům v rámci 
projektu "Koncepce bydlení a její pilotní ověření ve městě Ostrava" 
Uzavření smlouvy o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského 
zákoníku v souvislosti s přednostním uzavřením nájemní smlouvy 
Výjimka a záměr přednostního pronájmu bytu 
Záměr úplatného nabytí pozemku jehož součástí je budova na ulici 
Dělnické 411 v Ostravě-Porubě 
Podání žádosti o podporu v rámci Nadace Proměny Karla Komárka 
na projekt "Zámecký park" 
Seznam vítězných návrhů k realizaci v rámci projektu Porubský 
participativní rozpočet 2016 - "Zelená Porubě" a Zásady realizace 
projektu Porubský participativní rozpočet 2017 - „Zelená Porubě" 
Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o připojení odběrného 
elektrického zařízení k distribuční soustavě pro stavbu „Zázemí pro 
VPP v Ostravě - Porubě" 
Předchozí souhlas s přijetím daru příspěvkovou organizací 
městského obvodu Poruba 

Plat ředitele základní školy 

Směrnice o provozu motorových vozidel 
Pohledávka z dlužného nájemného - žádost o uzavření dohody o 
splátkách 
Žádost o projednání připojení se k mezinárodní kampani "Vlajka 
pro Tibet" 
Kontrola plnění usnesení 
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Materiál č. 17 - Finanční příspěvek na opravu přístupového chodníku na ulici Resslova 
před vchodem č.p. 1058/5 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1883/RMObl418/53 

Přínos č. 2 - Dodatek číslo 2 ke Smlouvě číslo 2013/04/23/0792 o umístění 39 kusů 
reklamních košů na území MOb Poruba ze dne 25.11.2013 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 7-0-1 
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Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 2011 Zdržel se 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 Pro 
Petr Zábojník ANO 2011 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Omluven 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Omluven 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Omluven 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1884/RMOb1418/53 

Materiál č. 1 - Stanovisko k záměru města prodat část pozemku p. č. 375119 a pozemek 
p. č. 37511153, oba v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava a záměr pronájmu pozemku 
p. č. 37511153 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 

Mgr. Bajgarová - pro mě je zásadní to, že se jedná o prodej pozemku, který je přímo přilehlý 
k ulici Průběžná. Myslím si, že není úplně rozumné pozemky u ulice Průběžná nyní prodávat, 
s ohledem na budoucí stavbu tramvajové tratě. Takže doporučuji změnu a pozemek vůbec 
neprodávat. Dále nesouhlasím s cenou, která je tam řešena. Ale především jde o budoucí 
stavbu tramvajové trati. Dopředu si děláme problém, který být nemusí. Navrhuji stáhnout 
materiál „Stanovisko k záměru města prodat část pozemku p. č. 3751/9 a pozemek 
p. č. 3751/153, oba v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava a záměr pronájmu pozemku 
p. č. 3751/153 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava". 
Ing. Richter - navrhuji pouze okamžitou úpravu návrhu usnesení materiálu, a to že Rada 
městského obvodu Poruba nemá záměr prodat předmětnou zahradu. 
Ing. Mihálik - jedná se pouze o záměr. Jedná se o přístupy do domků a o jejich zahrádky, o 
kterých se již jedná poměrně dlouho, ale pod viděním nové situace, kdy tam může být 
umístěno tramvajové těleso, sice není o tom ještě rozhodnuto, ale opravdu bychom 
si mohli vyrobit problém. 
Ing. Richter - předmětnou zahradu lze řešit samostatně, to nemá vliv na záměr prodat 
předzahrádky před řadovými domy. Majetkoprávní vypořádání na ulici Jedlová bude 
pokračovat dále vyjma pozemků navazujících na ulici Průběžnou. My projednáme to, že 
máme záměr prodat, pokud nebude zájem koupit, tak to budeme řešit jiným způsobem, např. 
nájmem či výpůjčkou. Ale právně se musí pozemek ošetřit. V současné době jsou pozemky 
před řadovými domy užívány bez právního důvodu. 
Mgr. Bajgarová - je rozumné každý pozemek řešit jinou cestou? Každý může být ve finále 
vypořádán jinak. Přijde mi to nesystematické. Ale v zel.sadě chápu, že je to nutné nějak 
vypořádat. 
Ing. Mihálik - padl návrh na stažení materiálu. 
Mgr. Bajgarová - Ing. Richter navrhoval provést změnu navrženého usnesení. 
Ing. Mihálik - navrhuji úpravu návrhu usnesení v bodě 2) následovně: 

2) doporučuje 
Zastupitelstvu městského obvodu Poruba vydat nesouhlas k záměru města prodat pozemek 
p. č. 3751/153 - zahrada o výměře 420 m2 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 
vše dle důvodové zprávy 

Dle upraveného návrhu usnesení. 
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Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1885/RMObl418/53 

Materiál č. 2 - Stanovisko k záměru města prodat části pozemku p. č. 3751/9 v k.ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1886/RMObl418/53 

Materiál č. 3 - Záměr pronájmu pozemku pod garáží 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1887/RMOb1418/53 

Materiál č. 4 - Dohoda o ukončení nájmu bytu o velikosti O+ 1 v domě s pečovatelskou 
službou na ulici Průběžné v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1888/RMOb1418/53 

Materiál č. S - Nabytí stavby bez č.p./č.ev. - garáže 

Usnesení Fi�ančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s úplatným nabytím stavby bez č.p./č.ev. - garáže, ve vlastnictví 
XXXXXXX XXXXXX, bytem XXXXXX XXXXXXXX, XXXXXXXX, stojící na pozemku 
ve vlastnictví SMO, svěřen MOb Poruba, za kupní cenu 80.000,- Kč - dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1889/RM0bl418/53 

Materiál č. 6 - Nabídka předkupního práva stavby s číslem popisným na ulici Aleše 
Hrdličky - změna usnesení 

Mgr. Bajgarová - cena je stejná, jako když jsme to řešili v minulosti? 
Ing. Richter - ano. 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s úplatným nabytím stavby s č.p. 6127, ve vlastnictví XXXXXX 
XXXXXX, bytem X XXXXXXXX XXXXXXX, XXXXXXXXXXXXXX, stojící 
na pozemku ve vlastnictví SMO, svěřen MOb Poruba, za kupní cenu 70.000,- Kč. 
V případě, že nedojde k nabytí dle předcházejícího odstavce tohoto usnesení ve lhůtě 
do 31.3.2017, souhlasí FY s uplatněním předkupního práva soudní cestou. 
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Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1890/RMObl418/53 

Materiál č. 7 - Pronájem prostoru umístěného v bytovém domě na ulici Opavské 
v Ostravě-Porubě 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučude souhlasit s uzavřením nájemní smlouvy na pronájem prostoru o celkové výměře 
372,71 m na ulici Opavské č.p. 768 v Ostravě-Porubě: 
- nájemce: XXXXX XXXXXXX, se sídlem XXXXXXX XXXXXXX, 

xxxxxxxxxxxxxx, 

- nájemné: 21.000,- Kč/měsíc, 
- účel užívání: restaurace. 
Dle důvodové zprávy. 

Mgr. Bajgarová - v materiálu je uvedeno, že žadatelka nabízí částku 21 tis. Kč/měsíčně 
a zároveň, že uhradí rekonstrukci. Dále je uvedeno, že nájem začne po rekonstrukci 
od 01.08.20107. Nevím, jestli tu rekonstrukci bude dělat, pak-li že ano, tak na základě jakého 
právního titulu bude s tím prostorem pracovat? 
Bc. Lehká - tam je myšlena rekonstrukce, která bude probíhat z naší strany. My musíme 
nejdřív prostor rozdělit od části, která je společnosti RPG Byty, s.r.o. Toto bude na naše 
náklady a jakmile prostor rozdělíme, tak se s žadatelkou uzavře nájemní smlouva a až tehdy 
žadatelka bude dělat vlastní rekonstrukci uvnitř vlastního prostoru. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1891/RM0bl418/53 

Materiál č. 8 - Rozhodnutí o nepronajmutí a výjimka a záměr přednostního pronájmu 
bytu 

Ing. Mihálik - upozorňuji, že materiál nepodepsal Mgr. Fiala. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1892/RMObl418/53 

Materiál č. 9 - Svěření rozhodování o uzavírání nájemních smluv k bytům v rámci 
projektu "Koncepce bydlení a její pilotní ověření ve městě Ostrava" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1893/RMOb1418/53 
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Materiál č. 10 - Uzavření smlouyy o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského 
zákoníku v souvislosti s přednostním uzavřením nájemní smlouvy 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s rozhodnutím o uzavření smlouvy o přistoupení k dluhu s uvedenou 
fyzickou osobou, kterou tato osoba na straně přistupujícího dlužníka přistoupí k dluhům 
váznoucím na bytovém fondu ve vlastnictví SMO, svěřeném MOb Poruba v nabízené výši 
25.000,- Kč: 
- XXXXXXX XXXXX, bytem XXXXXXXX XXXXXX, XXXXXXXXXXXXXX. 
Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1894/RM0bl418/53 

Materiál č. 11 - Výjimka a záměr přednostního pronájmu bytu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1895/RMOb1418/53 

Přínos č. 1 - Záměr úplatného nabytí pozemku jehož součástí je budova na ulici 
Dělnické 411 v Ostravě-Porubě 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s úplatným nabytím pozemku, jehož součástí je budova na ulici 
Dělnické 411 v Ostravě-Porubě ve vlastnictví Asental Business, s.r.o., Gregorova 2582/3, 
Moravská Ostrava, za cenu dle přiloženého znaleckého posudku, a to za podmínky, že k tomu 
vydá předchozí souhlas Rada města Ostravy - dle důvodové zprávy. 

Ing. Mihálik - upozorňuji, že materiál nepodepsal Mgr. Fiala. 
Mgr. Fiala - důvodů, proč jsem materiál nepodepsal je více: 
1) Myslím si, že když městský obvod Poruba kupuje nemovitost v částce odpovídající 

sedmi nulám, tak by měl přesně vědět, za jakých podmínek to kupuje. Proto si myslím, že 
v tomto případě by bylo vhodné, aby byla součástí materiálu kupní smlouva. 

2) V rámci druhé verze materiálu se v důvodové zprávě objevila zmínka o tom, že kupovaný 
majetek je pronajímán. Opět nevíme za jakých podmínek a komu je pronajímán. 

3) Toto je čtvrtá verze materiálu a z návrhu usnesení vypadla kupní cena, což je podstatná 
náležitost jakéhokoliv rozhodování a uzavírání kupních smluv. V této podobě, po mém 
soudu, je bod 2) návrhu usnesení špatně, protože když něco Rada městského obvodu 
Poruba doporučuje Zastupitelstvu městského obvodu Poruba, tak Zastupitelstvo 
městského obvodu Poruba by v zásadě podle toho návrhu usnesení mělo být schopno 
rozhodnout. A rozhodne-li se o nabytí, tak musí vědět co nabývá, od koho to nabývá a za 
kolik to nabývá. 
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Ing. Mihálik - v materiálu „Záměr úplatného nabytí pozemku jehož součástí je budova 
na ulici Dělnické 411 v Ostravě-Porubě" se uvádí, že souhlasem s tímto materiálem 
nezpůsobíme obci žádnou škodu. Materiál v této podobě je možno projednat a urychlí to 
proces, aby byl materiál předložen Zastupitelstvu městského obvodu Poruba. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 7-0-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 Zdržel se 
Petr Zábojník ANO 2011 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Omluven 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Omluven 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Omluven 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1896/RMObl418/53 

Při předkládání materiálu č. 12, 13, a 14 zastoupila předkladatele paní Holušovou, pověřenou 
zastupováním odboru rozvoje obvodu paní Klečková, odbor rozvoje obvodu. 

Materiál č. 12 - Podání žádosti o podporu v rámci Nadace Proměny Karla Komárka 
na projekt "Zámecký park" 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s podáním žádosti o poskytnutí podpory v rámci Nadace Proměny Karla 
Komárka na projekt „Zámecký park". 
Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1897/RMObl418/53 

Materiál č. 13 - Seznam vítězných návrhů k realizaci v rámci projektu Porubský 
participativní rozpočet 2016 - "Zelená Porubě" a Zásady realizace projektu Porubský 
participativní rozpočet 2017 -„Zelená Porubě" 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Bere na vědomí a doporučuje souhlasit se Zásadami realizace projektu Porubský participativní 
rozpočet 2017 - „Zelená Porubě" - dle důvodové zprávy. Současně se členové FV přiklánějí 
k návrhu navýšení částky z rozpočtu MOb Poruba pro realizaci projektu na 1,5 mil. Kč. 

Mgr. Bajgarová - upozorňuji, že je potřeba do „Zásad realizace projektu Porubský 
participativní rozpočet 2017 - „Zelená Porubě" č . . . „./2017, které tvoří přílohu č. 2 důvodové 
zprávy, doplnit částku. 
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Ing. Onderková - Finančního výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba navrhuje 
doplnit částku 1,5 mil. Kč. 
p. Zábojník - když byla schůze pracovní skupiny, hlasování dopadlo těsným poměrem, 
já jsem byl jedním s navrhovatelů na částku 2 mil. Kč. Takže navrhuji doplnit částku ve výši 
2 mil. Kč. 
Ing. Mihálik - jaký je návrh předkladatele? 
Mgr. Bajgarová - 1,5 mil Kč. 
Ing. Mihálik - navrhuji procedurální hlasování u materiálu „Seznam vítězných návrhů 
k realizaci v rámci projektu Porubský participativní rozpočet 2016 - "Zelená Porubě" a 
Zásady realizace projektu Porubský participativní rozpočet 2017 - „Zelená Porubě", a 
nechávám hlasovat o doplnění přílohy číslo 2, bod 2 následovně: 
........... .  , bude ve výši max. 2 mil. Kč. 

Hlasování: 3-0-5 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 2011 Zdržel se 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 Zdržel se 
Petr Zábojník ANO 2011 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Omluven 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Zdržel se 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Zdržel se 
Ing. Petr Stachura ČSSD Zdržel se 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Omluven 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Omluven 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat u materiálu „Seznam vítězných návrhů k realizaci v rámci 
projektu Porubský participativní rozpočet 2016 - "Zelená Porubě" a Zásady realizace projektu 
Porubský participativní rozpočet 2017 - „Zelená Porubě o doplnění přílohy číslo 2, bod 2 
následovně: 
. . . . .  „. „ „, bude ve výši max. 1,5 mil. Kč. 

Hlasování: 7-0-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 Pro 
Petr Zábojník ANO 2011 Zdržel se 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Omluven 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Omluven 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Omluven 

Ing. Mihálik - nyní navrhuji hlasovat o matriálu „Materiál č. 13 - Seznam vítězných návrhů k 
realizaci v rámci projektu Porubský participativní rozpočet 2016 - "Zelená Porubě" a Zásady 
realizace projektu Porubský participativní rozpočet 2017 - „Zelená Porubě" jakožto o celku. 

Dle předloženého návrhu usnesení a doplněné důvodové zprávy. 
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Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1898/RMOb1418/53 

Materiál č. 14 - Smlouva o uzavření budoucí smlouvv o připojení odběrného 
elektrického zařízení k distribuční soustavě pro stavbu „Zázemí pro VPP 
v Ostravě - Porubě" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1899/RM0bl418/53 

Materiál č. 15 - Předchozí souhlas s přijetím daru příspěvkovou organízací městského 
obvodu Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1900/RMObl418/53 

Materiál zvláštní povahy č. 16 - Plat ředitele základní školy 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1901/RMObl418/53 

Materiál č. 18 - Směrnice o provozu motorových vozidel 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 7-0-0 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 Pro 
Petr Zábojník ANO 2011 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Omluven 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Nehlasoval 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Omluven 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Omluven 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1902/RMObl418/53 

Přínos č. 3 - Pohledávka z dlužného nájemného - žádost o uzavření dohody o splátkách 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s uzavřením dohody o splátkách se žadatelkou XXXXXX 
XXXXXXXXX, bytem XX XXXXXXXX XXXXXXX, XXXXXXX XXXXXXXXX, 
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ve které se žadatelka zaváže uhradit částku ve výši 15.437,- Kč (dlužné nájemné, úroky 
z prodlení, smluvní pokuty, náklady soudního řízení za roky 2008-2016). Dluh bude splacen 
v 1 O měsíčních splátkách, počínaje březnem 2017 - dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č.  1903/RM0b1418/53 

Materiál č. 19 - Žádost o projednání připojení se k mezinárodní kampani "Vlajka 
pro Tibet" 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 4-1-3 
Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 
Ing. Ivana Onderková 
Ing. Petr Stachura 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. 
Ing. Vladimír Tlach 

ANO 2011 
ANO 2011 
ANO 2011 
ANO 2011 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
KDU-ČSL 
KDU-ČSL 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě B. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta B. 

Hlasování: 1-2-4 
Mgr. Zuzana Baj�arová ANO 2011 
doc. Ing. Robert Cep, Ph.D. ANO 2011 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 
Petr Zábojník ANO 2011 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD 
Ing. Dalibor Malík ČSSD 
Ing. Petr Mihálik ČSSD 
Ing. Ivana Onderková ČSSD 
Ing. Petr Stachura ČSSD 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL 

Proti 
Pro 
Pro 
Pro 
Omluven 
Zdržel se 
Pro 
Zdržel se 
Zdržel se 
Omluven 
Omluven 

Pro 
Proti 
Nehlasoval 
Proti 
Omluven 
Zdržel se 
Zdržel se 
Zdržel se 
Zdržel se 
Omluven 
Omluven 

Rada městského obvodu Poruba na své 53. schůzi, konané dne 01.02.2017 nepřijala žádné 
usnesení k předloženému materiálu „Žádost o projednání připojení se k mezinárodní kampani 
"Vlajka pro Tibet"". 
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Materiál č. 20 - Kontrola plnění usnesení 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 8-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1904/RMObl418/53 

Projednání požadavku Ing. Solanského, vedoucího odboru finančního a ekonomického o 
doplnění pověřeného člena za Radu městského obvodu Poruba, který se dne 22.03.2017 

zúčastní projednávání výsledků hospodaření příspěvkových organizací za rok 2016. 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Dne 22.3.2017 se za finanční výbor zúčastní projednávání „výsledků hospodaření 
příspěvkových organizací za rok 2016" Ing. Holubec Jiří. 

Ing. Mihálik - za Radu městského obvodu Poruba se zúčastní projednávání výsledků 
hospodaření příspěvkových organizací za rok 2016 doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 

Diskuze/různé: 

Mgr. Bajgarová: 
- na Magistrátě města Ostravy probíhá příprava projektu „Revitalizace pustkoveckého 

údolí". Včera proběhlo tříhodinové jednání s dodavatelskou společnosti. Zásadní věci je, že 
když se údolí zrevitalizuje, tak nikdo neví, kdo se o to bude starat. Skoro celé se to nachází 
na území městského obvodu Pustkovec, který na nic nemá peníze. Což z logiky věci ani 
mít nemůže. Mám jeden dotaz, protože na našem pozemku je výběhová loučka pro psy. A 
projektanti tam navrhuji vůbec do toho území několik ploch, které jsou přímo v rozporu 
s veřejným projednáním, které před časem proběhlo. Na naší ploše se přímo navrhují pro 
psy různé přeskokové věci apod. Já se přikláním k tomu, že bychom to doporučit neměli, 
protože to tam zvýší velmi výrazně pohyb psů a bude to mít negativní dopad na toto celé 
území. Ale chtěla jsem znát Váš názor, zda tyto aktivity chcete podporovat. 
Ing. Mihálik - a kdo to navrhuje? 
Mgr. Bajgarová - projekční kancelář, ATELIER FONTES, s.r.o. Brno. 
Ing. Mihálik - tam by to asi nemělo být, cvičiště pro psy je v Třebovicích. 
Mgr. Bajgarová - vede se diskuze na téma rybářů, kteří tam jsou, kdy se doporučuje, aby 
rybník nepřestal být chovným, ale aby se vyčistila voda a stal se rekreačním. Nakonec ale 
rozhodne městský obvod Pustkovec. Dle rybářů v rybníků není dostatek vody, ale je 
chovný. 

- na základě diskuze došlo k rozhodnutí, že před zasedáním Zastupitelstva městského 
obvodu Poruba, které se bude konat dne 16.02.2017 proběhne od 13.00 hod. pracovní 
seminář pro zastupitelé. Semináře, ohledně stavby tramvajové trati v Porubě by se měli 
zúčastnit všechny kompetentní osoby statutárního města Ostravy. JUDr. Semerák, člen 
Rady města Ostravy pro úsek dopravy a dopravně správní činností, mi sdělil, že spolu 
s Ing. Macurou, MBA, primátorem statutárního města Ostravy, zůstanou i na zasedání 
Zastupitelstva městského obvodu Poruba, aby mohli případně řešit záležitosti a odpovídat 
na dotazy obyvatel. Ale tuto informaci ještě nemám potvrzenou panem primátorem. Proto 
mě překvapila informace v novinách, že městský obvodu Puskovec něco rozhodl, nebo 
mu bylo něco představeno. 
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Ing. Mihálik - požádal Bc. Otipku o zajištění doručení dnešního vydání novin 
na 53. schůzi Rady městského obvodu Poruba. Včera se konalo zasedání Zastupitelstva 
Městského obvodu Pustkovec a městský obvod Pustkovec nechce výstavbu tramvajové 
trati. 

dle sdělení JUDr. Semeráka, člena Rady města Ostravy a dle článku, který byl zveřejněn 
v novinách o centralizaci zastávek, má statutární město Ostrava záměr dát všechny 
zastávky jak autobusové, tak trolejbusové a v budoucnu i tramvajové, tak, aby vytvořili 
jeden systém pro celou Ostravu, pod společnost Ostravské komunikace, a.s. Městské 
obvody se mají rozhodnout, zda zastávky poskytnou. Představa je taková, že 7 % příjmu 
z reklam na zastávkách půjde správci a 93% městským obvodům. Na městě se řeší 
momentálně výpověď smlouvy společnosti euroA WK, s.r.o., neboť jejich dceřina 
společnost je v insolvenci a jsou tam problémy. Nicméně statutární město Ostrava má 
zájem vyměnit některé zděné zastávky ještě v letošním roce, ty nejhorší, a to tak aby 
tam vznikly nové a osvětlené, ve kterých by vznikl i nějaký bezpečný prostor. Pak to bude 
na jednáních a na zvážení, jestli to chceme, a je možnost si říci, co budeme 
od nich požadovat. 
Ing. Mihálik - dle informací od Ing. Riegra, náměstka primátora statutárního města 
Ostravy to bude postupně. Nejdřív centrum města, Mariánské Hory, Fifejdy a pak by se to 
rozšiřovalo. Jelikož je význačný přebytek v hospodaření tak by byl zájem to zrealizovat co 
nejrychleji. 
Mgr. Bajgarová - zastávek je cca 900, které chtějí řešit v první fázi. A hlavně začali mít 
obavy z toho, že by museli mít stavební povolení kvůli osvětlení. Já jsem 
JUDr. Semerákovi, členu Rady města Ostravy řekla, pak-li že bychom se měli dostat 
s výměnou zastávek až v roce XY, tak městský obvod Poruba nebude mít zájem jim 
cokoliv svěřovat. JUDr. Semerák, člen Rady města Ostravy řekl, že se bude snažit městský 
obvod Poruba zařadit do první vlny. 

p. Zábojník: 
- informoval, že Ing. Štěpánek, Ph.D., náměstek primátora statutárního města Ostravy 

připravuje rekonstrukci VOKD v Porubě a dle prvotních informací proběhla první schůzka. 
Mají připravenou nějakou studií. Jeho zájmem by bylo vybudovat zázemí hlavně pro 
fotbalisty, což by znamenalo, že v první etapě by se zrekonstruovala travnatá plocha 
fotbalového hřiště s atletickým oválem a zadní škvárové hřiště by se vyměnilo za hřiště 
s umělým povrchem, které by se užívalo na americký fotbal. V druhé etapě by se 
zrevitalizovala dvě hřiště a to betonové a antukové kurty, došlo by k zasypání prohlubni a 
na povrchu by vznikla další dvě travnatá fotbalová hřiště. Já jsem za sebe i za odbor 
školství, prevence kriminality a bezpečnosti Ing. Štěpánkovi, Ph.D., sdělil, že s tím 
nesouhlasím, protože hřiště je využíváno Základní školou L. Štúra, Ostrava-Poruba, která 
vlastní hřiště nemá a nebylo by vhodné to celé přeměnit výhradně na fotbalová hřiště. 
Postrádali bychom tam také nějaké multifunkční prvky pro výuku dětí. Vyžádal jsem si 
stanoviska dvou přilehlých mateřských škol, které vzhledem k tomu, že zahrady mají 
v přírodním stylu a nemají standardní herní prvky, tak hřiště rovněž hodně využívají. Já 
budu v tomto smyslu své stanovisko za odbor školství, prevence kriminality rozšiřovat 
ještě o to, že je hřiště využíváno mateřskými školami a přebudování na výhradně fotbalová 
hřiště, dle mého názoru není vhodné. Dále jsem požádal Ing. Štěpánka, Ph.D., aby celou 
svou přípravu prezentoval vedení městského obvodu Poruba, aby se k tomu mohl vyjádřit. 
Bylo mi řečeno, že to je zatím počátek nějakých prvotních úvah, a že k tomu asi dojde. 
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Mgr. Novotný: 
- informoval o jednání, které se konalo na Krajské Veterinární správě ohledně výskytu ptačí 

chřipky, kterého se zúčastnil s Ing. Mihálikem, starostou. Ohnisko ptačí chřipky bylo 
vyhlášeno v městském obvodu Svinov. Okolo ohniska Veterinární správa vyhlásila dvě 
pásma: 
1) do 3 km, tj. pásmo ochranné, 
2) do 10 km, tj. pásmo dozoru. 
Do každého pásma dopadají určité povinnosti, jak pro chovatele, tak pro obec. Jsme 
povinni zajistit v okolí, které do toho pásma spadá, pomocí vlastních zaměstnanců, součty 
drůbeže a jiného ptactva, např. holubů chovaných drobnými či komerčními chovateli. Toto 
opatření bude probíhat od 01.02.2017 - 06.02.2017. Jedná se asi o 130 rodinných domků, 
které začnou zaměstnanci Úřadu městského obvodu Poruba obcházet a informovat 
chovatele o jejich povinnostech a předají jim nařízení Veterinární správy, kde je vše 
popsáno. 
Ing. Mihálik - požádal členy Rady městského obvodu Poruba, o šíření výše uvedené 
informace mezi známými lidmi. Doporučení Veterinární správy je uzavřít domácí chovy. 

Ing. Malík: 
chtěl jsem pochválit Ing. Choduru, vedoucího odboru komunálních služeb, který nyní na 
schůzi Rady městského obvodu Poruba bohužel není, za vzornou organizací zimní údržby 
v městském obvodu Poruba. Včera večer i když vydatně sněžilo, tak veškerá technika 
zajišťující zimní údržbu v městském obvodu Poruba byla už v podvečerních hodinách 
v ulicích obvodu. Pan starosta sice jednu stížnost zaevidoval, ale to je spíše stížnost 
zcestná. 
Ing. Mihálik - jedná se o pravidelnou stížnost zastupitelé města Ostravy, který bydlí 
v městském obvodu Poruba a asi si myslí, že budeme rychlejší než počasí. Venku pořád 
vydatně sněží, tak doufám, že technika bude i nadále v ulicích, ať nemáme problémy 
s úrazy a s haváriemi automobilů. 

Ing. Mihálik: 
upozornil na nutnost dokonalé přípravy pracovního semináře zastupitelů (dále 
jen semináře), který se uskuteční 16.02.2017 před zasedáním Zastupitelstva městském 
obvodu Poruba. Příprava semináře bude složitější z důvodu přípravy techniky, 
která je potřebná pro zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba, které začne ihned 
po ukončení semináře. 
Mgr. Bajgarová - bylo dohodnuto Ing. Macurou, MBA, primátorem statutárního města 
Ostravy, že oni zajistí rozeslání pozvánek a městský obvod Poruba zajistí sál. Původní 
dohoda byla, že semináře se zúčastní zastupitelé města Ostrava, zastupitelé městského 
obvodu Pustkovec a zastupitelé městského obvodu Poruba. 
Ing. Mihálik - požádal Bc. Otipku o přečtení článku z novin, který se týká vydání 
nesouhlasu městského obvodu Pustkovec k výstavbě tramvajová trati v Porubě. 
Bc. Otipka - starosta městského obvodu Pustkovec p. Pyš říkal, že nikdy nepotvrdil, 
že by o tom měli jednat v zastupitelstvu ani na nějaké schůzce v Dopravním podniku 
Ostrava, a.s., které se zúčastnil. 
Ing. Mihálik - pan primátor vyjadřuje překvapení z jejich rozhodnutí, protože údajně byli 
zástupci městského obvodu Pustkovec vyžádat informace přímo u společnosti Dopravní 
podnik Ostrava, a.s. a tvářili se spokojeně. A z toho dedukovalo město, že asi nebude 
nesouhlasné stanovisko. Teď je otázka, když městský obvod Pustkovec řekl ne, a město 
řeklo, že musí souhlasit dva městské obvody, jestli to má ještě dále smyl řešit. Musíme se 
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dotázat města. Pan primátor na konci článků uvádí, že to může statutární město Ostrava 
přehodnotit. 

53. schůze Rady městského obvodu Poruba byla ukončena v 10. 17 hodin. 

V Ostravě-Porubě, dne 01.02. 2017 

Zapsala: Ing. Pavla Majer4:nitřních věcí 

Ing. Petr Mihálik 
starosta městského obvodu Poruba 

Příloha zápisu: 

Mgr. Zu�;garová 
místostarostka městského obvodu Poruba, 

zodpovědná politička MA 21 

1. Usnesení z 53. schůze Rady městského obvodu Poruba v neanonymizované verzi (pouze 
pro členy Rady městského obvodu Poruba). 
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